

FUTURA PWR^{GTX®}

FUTURA
SERIES



DISCOVER THE POWER OF FUTURE

For the hunter who doesn't want to compromise! The new Futura Power is the ultimate choice for hunting in the toughest terrain. It offers exceptional walking precision thanks to lacing that extends all the way to the toe, which, combined with the stability and control provided by a more structured, high-performance sole, ensures the safety, comfort, and protection needed for the most demanding environments.

Für den Jäger, der keine Kompromisse eingehen will! Der neue Futura Power ist die Wahl für die Jagd in schwierigstem Gelände. Extreme Präzision beim Gehen dank der Schnürung, die bis zur Spitze reicht, in Verbindung mit der Stabilität und der Kontrolle, die durch eine strukturiertere und leistungsfähigere Sohle gewährleistet werden, sorgen für die Sicherheit, den Komfort und den Schutz, die in den anspruchsvollsten Umgebungen erforderlich sind.

COD. CF 3960 2400



AFS
ANATOMIC FIT SYSTEM



PRECISE LACING

Anatomical and precise wrapping across the entire foot area with asymmetrical lacing that reaches all the way to the toe. Comfort and walking precision, even on the toughest terrain.

PRÄZISE SCHNÜRUNG

Anatomische und präzise Umhüllung des gesamten Fußbereichs durch die asymmetrische Schnürung, die bis zur Spitze reicht. Komfort und Präzision beim Gang, auch in schwierigem Gelände.

EFX
CRISP® ELASTOFLEX SYSTEM

EFX PERFORMANCE

Enhanced support, cushioning, and walking stability, thanks to the new EFX midsole. Ideal for the most challenging terrain, from hills to mountains, thanks to its raised midsole and increased rigidity.

EFX PERFORMANCE

Verbesserte Unterstützung, Stoßdämpfung und Laufstabilität dank der neuen EFX-Zwischensohle. Ideal für schwierigstes Gelände, von Hügeln bis zu Bergen, dank der Erhöhung des Schaftes und der verbesserten Steifigkeit.

FUTURA ET
GAITER

INTEGRATED GAITER
TECHNOLOGY



FULL CRISP
CONTROL

MAXIMUM GRIP AND CONTROL

Crisp® Full Control sole offers grip and absolute control in every phase of movement, from uphill traction to downhill braking.

GRIFFIGKEIT UND KONTROLLE

Die Sohle Crisp® Full Control bietet absolute Griffigkeit und Kontrolle in jeder Bewegungsphase, von der Traction bergauf bis zum Bremsen bergab.

Flex4

COLD MEDIUM
WORK TEMP

790 gr

SIZE EU:
40-47 (48)

LEATHER

WIPE WITH
CREAM

Upper: Water-repellent nubuck, with full-grain leather details

GORE-TEX® Insulated Footwear Product

Insole: Differentiated structure

Removable footbed: CRISP® Air Mesh + Felt Active Carbons. Outstanding breathability and anti perspiration - anti-odour action, thanks to the CRISP® 3D construction

Protection: Rubber rand

Suola: Vibram® Full-Control with EFX System midsole

Schaft: Wasserabweisendes Nubukleder, mit Vollnarbenleder

GORE-TEX® Insulated Footwear Product

Innensohle: Fußgerecht differenzierter Struktur

Herausnehmbare Einlegesohle: CRISP® Air Mesh + Filz + Aktivkohlen. Ausgezeichnete Atmungsaktivität, schweiß- und geruchshemmende Wirkung durch CRISP® 3D Konstruktion

Schutz: Schutzrand aus Gummi

Sohle: Vibram® Full Control mit EFX Zwischensohle